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To: EEE @rivm.nl]
Subject: Levering vaccins 2020

De minister wil graag zo precies mogelijk weten wanneer de eerste vaccins mogelijk echt komen.

Van BionTech begrijp ik dat eind 2020 steeds realistischer wordt. Ze vragen wel hoe serieus onze plannen zijn om

vervolgens ook echt met vaccineren te beginnen in 2020.

Daar zijn mspanningen natuurlijk wel op gericht.

Heb jij daar met hen contact over?

Verder vraagt hij ook naar onze gesprekken met AZ. Heb jij die gesprekken al, of moeten we dat opzetten?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


